



СОЮЗ ОБЩЕСТВЕННЫХ ОБЪЕДИНЕНИЙ
МЕЖДУНАРОДНАЯ ФЕДЕРАЦИЯ РУКОПАШНОГО БОЯ
(МФРБ)/(HSIF)
ПРЕЗИДИУМ

Россия, 127051, Москва, ул. Петровка д. 26, стр.4, тел./факс: +7(495) 107-91-40, +7(903) 960-59-16
e-mail: h2hfight@mail.ru h2hfight@yandex.ru Вебсайт: www.hsif.world

ПОЛОЖЕНИЕ

05.02.2021

**о Международном турнире по рукопашному бою
«Кубок Дмитрия Донского»**

1. ЦЕЛИ И ЗАДАЧИ

Популяризация рукопашного боя в мире;
Укрепление дружественных связей с атлетами зарубежных стран.

2. ВРЕМЯ И МЕСТО ПРОВЕДЕНИЯ, ПРОГРАММА

Турнир проводится с 12 по 13 марта 2021 года.

Место проживания: г. Москва, ул. Кировоградская, д.21, кор.1,
Гостиница "Москомспорта".

Место проведения: г. Москва, Варшавское шоссе, дом 118, кор.1,
Московский центр боевых искусств.

Программа:

12 марта 2021:

09.00 - 14.00 Приезд и размещение команд;
16.00 - 17.00 Совещание судей;
17.00 - 19.00 Комиссия по допуску, аккредитация;
19.00 - 20.00 Взвешивание и медицинский контроль участников всех дисциплин.

13 марта 2021:

08.30 - 09.30 – Взвешивание участников, жеребьевка;
10.00 - 18.00 - Предварительные и полуфинальные встречи в дисциплинах «Поединок»,
«Самооборона» и «Самооборона 1+1»;
19.00 - 21.00 - Финальные поединки во всех дисциплинах, награждение, закрытие соревнований.

14 марта 2021:

Итоговое совещание, награждение лучших представителей, судей и спортсменов. Отъезд участников.

3. ОРГАНИЗАЦИЯ И ПРОВЕДЕНИЕ

Организацию и проведение турнира осуществляют:

- Союз общественных объединений «Международная федерация рукопашного боя»,
- Общероссийская общественная организация «Федерация рукопашного боя»,
- Московское региональное отделение общероссийской общественной организации «Федерация рукопашного боя»,
- Министерство спорта Российской Федерации.
- Департамента спорта города Москвы.
- Ассоциация «Стратегия высоких достижений»;

4. УЧАСТНИКИ

В Международном турнире принимают участие представители клубов, субъектов, министерств, ведомств и армии Российской Федерации, а также иностранных государств - членов Международной федерации рукопашного боя.

К участию в дисциплине «Поединок» допускаются мужчины не моложе 18 лет.

Соревнования проводятся в следующих весовых категориях:

Мужчины - до 55, 60, 65, 70, 75, 80, 85, 90, свыше 90 кг,

К участию в дисциплине «**Самооборона**» допускаются мужчины не моложе 18 лет. Соревнования проводятся в следующих возрастных категориях без учета веса:

Возрастная категория 18-37 лет;

Возрастная категория 38-49 лет;

Возрастная категория 50-60 лет;

Возрастная категория старше 60 лет.

В дисциплине «**Самооборона 1+1**» два участника без учета возраста и веса.

5. СУДЬИ

Кандидатуры судей согласовываются с судейским комитетом МФРБ и вызываются отдельным приглашением. E-mail: h2hfight@mail.ru

Оплата работы судей, проживания и питание за счет организаторов соревнований.

6. УСЛОВИЯ ПРОВЕДЕНИЯ, ПРИЕМА И ФИНАНСИРОВАНИЯ

Турнир проводится по правилам Международной федерации рукопашного боя. Сайт www.hsif.world »» Судейство »» Правила соревнований.

Олимпийская система проведения соревнования «два» третьих места.

Расходы по приему иностранных спортивных делегаций (питание, проживание) за счет средств командирующих организаций. Расходы по проезду иностранных спортивных делегаций в Российскую Федерацию, город Москва и обратно, за счет средств командирующих организаций.

Добровольный взнос во всех дисциплинах 1000 рублей.

7. НАГРАЖДЕНИЕ

Победители в каждой весовой категории награждаются: медалями и дипломами I степени, ценными призами; призеры – медалями и дипломами соответствующих степеней, ценными призами; тренеры чемпионов – дипломами.

8. ВЫЗОВ, ЗАЯВКА, КОНТАКТЫ

Настоящее Положение является официальным вызовом на Международный турнир по рукопашному бою «Кубок Дмитрия Донского» 2021.

Подтверждение об участии, с указанием количества спортсменов, представителей, тренеров и судей, передается в Оргкомитет турнира до 01 марта 2021 года.

Email: h2hfight@mail.ru. h2hfight@yandex.ru Сайт: www.hsif.world

Для получения визовой поддержки, а также организации встречи делегаций и вопросов общего характера обращаться в Международную федерацию рукопашного боя:

Ответственный секретарь федерации:

Мясоедов Сергей Викторович +7(909) 904-09-71.

Председатель Международной коллегии судей федерации:

Куфтин Игорь Николаевич тел. +7(962) 505-14-19.

Президент Международной федерации рукопашного боя:

Астахов Сергей Александрович тел. +7(903) 960-59-16.

Без предварительной заявки спортсмены к соревнованиям не допускаются. Делегации, прибывшие согласно вызову, обязаны предоставить в комиссию по допуску через своего представителя: заявку, документы, удостоверяющие личность членов спортивных делегаций, оригиналы договоров о страховании от несчастных случаев, жизни и здоровья участников соревнований, государственный флаг и гимн (на диске).

Президент МФРБ



С.А. Астахов



HAND-TO-HAND FIGHTING SPORT INTERNATIONAL FEDERATION

The union of public associations

(H S I F)

PRESIDIUM

26, bld.4, Petrovka str., Moscow, 127051, RUSSIA tel/fax: +7(495)107-91-40, +7(903)960-59-16;

e-mail: h2hfight@mail.ru h2hfight@yandex.ru

website: www.hsif.world

05.02.2021

GOVERNING PROVISIONS

International tournament in Hand-to-Hand Fighting «Dmitriy Donskoy Cup 2021».

1. THE MISSION

The main goals of International tournament in Hand-to-Hand Fighting:

- to make Hand-to-Hand Fighting Sport popular worldwide
- to strengthen relations with athletes around the world

2. TIME, VENUE, PROGRAM.

TIME: from 12 to 13 March, 2021

Accommodation:

Hotel "Moscomsport", 21, bld.1, Kirovogradskaya Ul., Moscow, RF.

VENUE of the Competition:

Moscow Centre of Martial Arts, 118, Block 1, Varshavskoye Shosse, Moscow, RF.

International tournament program:

Friday, 12 March 2021:

09.00 – 14.00 Arrival, hotel check-in. Registration;

16.00 – 17.00 Referee meeting;

17.00 – 19.00 Accreditation;

19.00 – 20.00 Weighing and medical check.

Saturday, 13 March 2021:

08.30 – 09.30 Weighing and medical check, draw ceremony.

10.30 – 18.00 Startup meeting, semi-final in the disciplines "Fight", "Self-defense" and "Self-defense+1".

19.00 – 21.00 Gala opening, finals, tournament award and closing ceremonies.

Sunday, 14 March 2021: Referee meeting, awarding best referees. Departure.

3. ORGANIZERS

- The Union of Public Associations Hand-to-Hand Fighting Sport International Federation;
- All-Russian Hand-to-Hand Fighting Sport Federation;
- Moscow Hand-to-Hand Fighting Sport Federation;
- The Sport Ministry of the Russian Federation;
- The Sport department of the Moscow City;
- Association "High achievement strategies"

4. ELIGIBLE AGE AND NUMBER OF PARTICIPANTS IN A TEAM

The International tournament participants are the representatives of clubs, regions, ministries, departments, police and army of Russia and from other countries - members of HSIF. All the participants should have permission from their national federation.

Eligible participants for the discipline "**Fight**": men not younger than 18 years.

Championship is held in the following weight categories:

Men: weight classes (kg) up to 55, 60, 65, 70, 75, 80, 85, 90, over 90.

Eligible participants for the discipline "**Self-defense**": men no younger than 18 years.

International tournament is held in the following age categories without consider weight:

- Age category 18-37;
- Age category 38-49;
- Age category 50-60;
- Age category older 60.

For the discipline **“Self-defense 1+1”**: two participants without consider age and weight categories.

5. REFEREES

Referees for the tournament are recruited by Special Invitation. The list of invitees shall be agreed upon with the referee committee of HSIF. E-mail: h2hfight@mail.ru .
Referee remuneration, accommodation and meals arranged and financed by the Organizers.

6. GOVERNING RULES AND SYSTEM FOR THE COMPETITION, FINANCIAL ASPECTS FOR VISTORS AND HOSTS

The International tournament is conducted in accordance with the rules of the Hand-to-Hand Fighting Sport International Federation: www.hsif.world » Refereeing » Competitions rules.

In the Disciplines **“Fight”**, **“Self-defense”** and **“Self-defense 1+1”** – 2 (two) third places.

Teams are to cover travel, accommodation and meal costs from their own arrangements. Costs for travelling foreign sports delegations to Moscow city, Russian Federation and back are paid by the sending side.

Application payment is 1000 rubles.

7. AWARDS

Winners in each Weight Class receive Medals and Diplomas of the 1st Degree and awarding a valuable gift; winners of other Prize Places receive Medals & Diplomas of a corresponding Degree and awarding valuable gifts; Coaches of the winners are awarded the Diplomas.

8. INVITATIONS, APPLICATIONS, CONTACTS

This Guiding Provisions document shall serve as the Official Invitation to the International tournament in Hand-to-Hand Fighting «Dmitriy Donskoy Cup 2021».

Applications to participate stating number of athletes, representatives, coaches and referees for each team should be sent to the Organizers Committee in advance of the Event and should reach the Committee no later than 01 March 2021.

E-mail: h2hfight@mail.ru h2hfight@yandex.ru

Website: www.hsif.world

Contact details to request visa support and arrange meeting on arrival:

Referee committee: Irina Lobodina +7(911)716-48-55 (Rus/Eng)

President of HSIF Sergey A. Astakhov,

Cell.: +7(903) 960-59-16, +7(916) 127-57-84 Lora (Rus/Eng)

Athletes who have arrived without going through application/acceptance procedure outlined above shall not be accepted as Participants.

Delegations arriving with above formalities completed shall submit the following documents to the Registration Commission: Application, ID for every member of the Sport Delegation, originals of accident, life & health insurance contracts for competing athletes, a State Flag and National Anthem on a CD.

HSIF President

S.A. Astakhov